
Det Energipolitiske Udvalg

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 24. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 205
I regeringens vækstpakke lægges der op til, at biogasinitiativer tages ud af de
samlede energiforhandlinger. At lave delforlig er hidtil blevet afvist, men rege-
ringen har åbenbart ændret politik på dette område. Betyder det også, at mini-
steren er villig til at tage "barmarksværksproblematikken" ud af de samlede
energiforhandlinger, således at der kan findes målrettet løsning for de hårdt
ramte forbrugere, som er så uheldige at være tilknyttet et barmarksværk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Husted (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Husted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
formand
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